

ZERTIFIKAT

für das Managementsystem nach

Food Safety System Certification 22000 FSSC 22000 (Version 6)

Zertifizierungsplan für Lebensmittelsicherheit-Managementsysteme, bestehend aus den folgenden Elementen:
ISO 22000:2018, ISO/TS 22002-1:2009 und zusätzliche Anforderungen der FSSC 22000 (Version 6).

Die Zertifizierungsstelle TÜV NORD CERT GmbH bestätigt hiermit als Ergebnis der Auditierung, Bewertung und Zertifizierungsentscheidung gemäß ISO/IEC 17021-1:2015, dass die Organisation

Windau GmbH & Co. KG

Rudolf-Diesel-Straße 2

33428 Harsewinkel

Deutschland

COID code: DEU-1-9230-084855

ein Managementsystem konform zu den Anforderungen der FSSC 22000 (Version 6) betreibt und innerhalb der Laufzeit des Zertifikats von 3 Jahren auf Konformität überwacht wird.

Geltungsbereich

Herstellen von schnittfester Rohwurst und streichfähiger Rohwurst, Brühwurst, Kochwurst, Rohschinken und Kochschinken sowie Erzeugnissen auf Basis hydrolysierter Eiweiße. Verpacken von schnittfester Rohwurst, Kochwurst, Rohschinken, Kochschinken oder Erzeugnissen auf Basis hydrolysierter Eiweißbasis als Stückware in Griffschutz oder vakuumiert oder geslicht in MAP. Schneiden und Verpacken von Belgischer Leberpastete und gegarter Schweinezunge in MAP. Tiefgefrieren und Schneiden von Rohwurst und Brühwurst als IQF-Ware in Schlauchbeuteln oder lose in Kunststoffkisten mit PE-Einlegefolien.

Unterkategorie in der Lebensmittelkette

CI - Verarbeitung von verderblichen tierischen Produkten

CII - Verarbeitung von verderblichen pflanzlichen Produkten

Datum des letzten unangekündigten Audits*: 2025-03-26 bis 2025-03-28

Zertifikat-Registrier-Nr. 44 295 220498

Auditbericht-Nr. 3538 0485

Autorisiert von: Elke Brautlecht

Gültig von 2025-05-15

Gültig bis 2026-07-12

Erstzertifizierung: 2023-07-13



Position des Unterzeichners: Certification Scheme Manager Food / Feed

Zertifizierungsstelle der TÜV NORD CERT GmbH

Datum der Zertifizierungsentscheidung 2025-05-15

Ausstellungsdatum: Essen, 2025-05-15

*Mindestens ein (1) Überwachungsaudit muss unangekündigt nach dem ersten Zertifizierungsaudit und innerhalb jedes drei (3) Jahreszeitraums durchgeführt werden.

Die Echtheit dieses Zertifikats kann in der FSSC 22000-Datenbank für zertifizierte Organisationen unter www.fssc.com überprüft werden.

TÜV NORD CERT GmbH

Am TÜV 1

45307 Essen

www.tuev-nord-cert.de



CERTIFICATE

Management system as per

Food Safety System Certification 22000 FSSC 22000 (Version 6)

Certification scheme for food safety management systems consisting of the following elements:
ISO 22000:2018, ISO/TS 22002-1:2009 and Additional FSSC 22000 requirements (Version 6).

The Certification Body TÜV NORD CERT GmbH hereby confirms as a result of the audit, assessment and certification decision according to ISO/IEC 17021-1:2015, that the organization

Windau GmbH & Co. KG

Rudolf-Diesel-Straße 2

33428 Harsewinkel

Germany

COID code: DEU-1-9230-084855

operates a management system in accordance with the requirements of FSSC 22000 (Version 6) and will be assessed for conformity within the 3 year term of validity of the certificate.

Scope Statement

Production of sliceable raw sausage and spreadable raw sausage, cooked sausage, cooked sausage, raw ham and cooked ham as well as products based on hydrolyzed proteins. Packaging of sliceable raw sausage, cooked sausage, raw ham, cooked ham or products based on hydrolyzed proteins as piece goods in handle protection or vacuum-packed or sliced in MAP. Slicing and packaging of Belgian liver pâté and cooked pork tongue in MAP. Deepfreezing and slicing of raw sausage and cooked sausage as IQF goods in tubular bags or loose in plastic crates with PE inserts.

Food Chain Subcategory

CI - Processing of perishable animal products

CII - Processing of perishable plant-based products

Date of the last unannounced audit*: 2025-03-26 to 2025-03-28

Certificate Registration No. 44 295 220498

Audit Report No. 3538 0485

Authorized by: Elke Brautlecht

Valid from 2025-05-15

Valid until 2026-07-12

Initial certification: 2023-07-13



Position of signatory: Certification Scheme Manager Food / Feed
Certification Body at TÜV NORD CERT GmbH

Date of certification decision 2025-05-15

Date of issue: Essen, 2025-05-15

*At least one (1) surveillance audit is required to be undertaken unannounced after the initial certification audit and within each three (3) year period thereafter.

The authenticity of this certificate can be verified in the FSSC 22000 database of Certified Organizations available on www.fssc.com

TÜV NORD CERT GmbH

Am TÜV 1

45307 Essen

www.tuev-nord-cert.com

